
Emlékeztető
A KHK 2024. március 25-én tartott üléséről

Napirend előtt:

● Janó Hanna kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Napirendi pontok:

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Késett Korábban
távozott

Kimentést
kért Hiányzott

Bátai Anna szavazati jog x

Darvalics Judit Liza szavazati jog x

Gubián Ádám szavazati jog x

Horváth Balázs szavazati jog x

Hunyadi-Nagy Sára szavazati jog x

Janó Hanna szavazati jog x

Kanyó Zakariás szavazati jog x

Langár Ákos István szavazati jog x

Lendvay Tardos tanácskozási jog x

Ölveczki Máté szavazati jog x

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x

Rátz Borbála szavazati jog x

Szabó Georgina szavazati jog x

Szőllősy Blanka tanácskozási jog x

Tóth Márton szavazati jog x

Varga Viktor szavazati jog x

Vörös István Andor szavazati jog x



1. Janó Hanna előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 15/0/0 arányban elfogadta.

(88./2024 KHK határozat)

2. Janó Hanna előterjesztette a március 18-án megtartott ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 15/0/0 arányban elfogadta.

(89./2024 KHK határozat)

3. Janó Hanna beszámolt az elnöki ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi dékáni tanácson történtekről.
● Beszámolt az Radácsi Kristóffal történt megbeszéléséről a normatíva

osztással kapcsolatban.

4. Hunyadi-Nagy Sára beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Külső Oktatási Bizottságon történtekről, ahol szó volt a

különeljárási díj emelés módszertanának kérdésköréről, valamint a
tárgyanként kapott nyelvi kreditek meghatározásáról.

● Beszámolt a TAD-okkal kapcsolatos fejleményekről és a ZH naptárral
kapcsolatban felmerülő problémákról.

5. Darvalics Liza beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a márciusi kifizetéshez kapcsolódó dokumentáció sikeres

lezárásáról.
● Beszámolt a Kar Kiváló Hallgatója ösztöndíj pályázattal kapcsolatos

fejleményekről.

6. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Kari Hallgatói Napokkal kapcsolatos fejleményekről.
● Beszámolt a Sportnappal kapcsolatos teendőiről.
● Beszámolt a GTK Alszervezeti kiválasztó hétvége gazdaságot érintő

fejleményeiről.

7. Langár Ákos beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Wigner Jenő Kollégiumi honlap frissítéseivel kapcsolatban.
● Beszámolt a KFSZ frissítéseinek tervezetével kapcsolatban.

8. Szabó Georgina beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az Erasmus+ pályázatokkal kapcsolatos fejleményekről.

9. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a Kari Hallgatói Napokkal kapcsolatos fejleményekről: a

költségvetésről, a program tervről és a tervezett jegyárakról.



10. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta
történtekről:
● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője

elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024 honlapon.
● Beszámoltak az Kari Hallgatói Képviseletekben történt elnöki pozíció

változásokról.

11. Egyebek:
● Bátai Anna beszámolt a Rendezvényszervező Csoport szponzorációs

megkereséseiről.
● Hunyadi-Nagy Sára beszámolt a Kari Tanulmányi Bizottság határozatáról

a szakdolgozat leadásokkal kapcsolatban.
● Janó Hanna beszámolt Kari Hallgatói Napok Tanártánc szervezési

folyamataival, valamint Gyüre Attilával tartott tudásátadásával
kapcsolatban.

● Langár Ákos beszámolt a VIK HK Tisztújító Fórum és Szavazással
kapcsolatban végzett feladatairól.

● Lendvay Tardos beszámolt a Sportszervező Csoport alakuló üléséről,
valamint a Wigner Konditerembe érkező új eszközökről.

● Janó Hanna jelölte Lendvay Tardost a Pályázati Bizottság új
tagjának.
A KHK 15-0-0 arányban támogatta Lendvay Tardost a poszt
betöltésére.

(90./2024 KHK határozat)
● Janó Hanna jelölte Lendvay Tardost a képviselet Hallgatói Sport

Bizottságba delegált tagjának.
A KHK 15-0-0 arányban támogatta Lendvay Tardost a poszt
betöltésére.

(91./2024 KHK határozat)

● Ölveczki Máté beszámolt az első Gólyatábor szervezői megbeszélésről.
● Pinti Panka Rebeka beszámolt a megtartott tankörökről, valamint a Kari

lap szerkesztési folyamatairól.
● Rátz Borbála beszámolt legutóbbi SCs ülésen tartott tudásátadásáról,

valamint beszámolt a jelenlegi szponzor megkeresésekkel kapcsolatos
fejleményekről.

● Szabó Georgina beszámolt a Zöld BME ülésen történtekről.
● Szőllősy Blanka beszámolt a Kari Hallgatói Napok kapcsolattartó

feladataival kapcsolatban.
● Tóth Márton beszámolt a Gólyatanács időpontokkal és tervezett

programokkal kapcsolatban.
● Varga Viktor beszámolt a hamarosan megalakuló AD HOC körrel

kapcsolatos fejleményekről.
● Vörös István Andor beszámolt az alszervezeti kiválasztó folyamat

jelenlegi állásáról.

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024


Az ülés időtartama: 2 óra 15 perc (18:00-20:15)
A következő ülés ideje: 2024. 04.08. 18:00 óra

Budapest, 2024.03.25.

Lendvay Tardos Janó Hanna
Emlékeztető vezető Elnök

Határozatok:
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88. A GTK HK elfogadta a 2024.
március 25-ei ülés napirendi pontjait. 15 0 0 0 Janó Hanna

89. A GTK HK elfogadta a 2024.
március 18-ai ülés emlékeztetőjét. 15 0 0 0 Janó Hanna

90
A KHK úgy döntött, hogy a

Pályázati Bizottság új tagja Lendvay
Tardos.

15 0 0 0 Janó Hanna

91

A KHK úgy döntött, hogy a
képviselet Hallgatói Sport

Bizottságba delegált tagja Lendvay
Tardos legyen.

15 0 0 0 Janó Hanna

Mellékletek:

● 2024. 03. 18. KHK ülés emlékeztető
● Napirend_2024_03_25


